

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/1474

15 May 1961

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Eighteenth Session
15 - 19 May 1961

SCHEDULE XV - PAKISTAN

Request for Authority to Renegotiate Concessions
under Article XXVIII:4

The delegation of Pakistan has informed the secretariat that its Government wishes to obtain authority to renegotiate under the terms of Article XXVIII:4 certain concessions which were not included in Pakistan's 1960 notification of items for negotiation under the terms of Article XXVIII:1.

It accordingly requests the inclusion of this matter in the Agenda of the eighteenth session of the CONTRACTING PARTIES. The necessary documentation is expected in the next few days.

PARTIES CONTRACTANTES
Dix-huitième session
15-19 mai 1961

LISTE XV - PAKISTAN

Demande d'autorisation - Renégociation de concessions
au titre de l'article XXVIII:4

La délégation du Pakistan a informé le secrétariat que le gouvernement pakistanais désire être autorisé à renégocier au titre de l'article XXVIII:4 certaines concessions qui n'ont pas été mentionnées dans la notification de 1960 par laquelle il a fait connaître les concessions qu'il voulait renégocier au titre de l'article XXVIII:1.

En conséquence, la délégation pakistanaise demande l'inscription de cette question à l'ordre du jour de la dix-huitième session des PARTIES CONTRACTANTES. La documentation nécessaire doit arriver dans les tout prochains jours.

